

FHS 扶康會「香港最佳老友」運動·賽馬會社會共融計劃
"Best Buddies Hong Kong" Movement · Jockey Club Social Inclusion Project



決賽暨頒獎典禮於寶琳新都城中心 III 期舉行，推廣共融訊息

The Final cum Award Presentation Ceremony was held at MCP Discovery (Po Lam) to publicize social inclusion.

第四屆「老友鬼鬼」共融故事演繹比賽

扶康會「香港最佳老友」運動·賽馬會社會共融計劃分別於本年4月13日及5月5日舉行了第四屆「老友鬼鬼」共融故事演繹比賽初賽及決賽暨頒獎典禮。本項大型活動之目的，是透過讓兒童、學生、智障人士、和社區人士共同參與演繹共融故事，向大眾宣傳智障人士的社會共融訊息，並向年青一代傳播關懷友愛的種子，讓這些未來的社會棟樑傳承並建立一個更美好和共融的社會。比賽成功吸引約150位人士報名參賽，在不同的項目中，智障老友、學生、家長、老師，還是來自企業的員工等，均使出渾身解數，投入演繹各個有趣原創的共融故事，讓參加者和觀眾都樂在其中！

歡迎登入「香港最佳老友」Facebook專頁，觀賞第四屆「老友鬼鬼」共融故事演繹比賽決賽暨頒獎典禮現場直播重溫。

The 4th Story Telling Competition

"Fu Hong Society Best Buddies Hong Kong Movement · Jockey Club Social Inclusion Project" The Forth Story Telling Competition has successfully concluded. The Heat was held on 13 April 2019 (Saturday) and the Final cum Award Presentation Ceremony was held on 5 May 2019. This competition aims to promote social inclusion and to spread the seeds of caring and loving to the younger generation so that they will build a better and more inclusive society in the future. The competition attracted approximate 150 participants, the contestants, together with judges, guests and audience enjoyed a very memorable afternoon with intense atmosphere of social inclusion.

Please visit the Facebook page of "Best Buddies Hong Kong" for more details and video clips of The 4th Story Telling Competition's Final cum Award Presentation Ceremony.

初賽精彩花絮 Heat Highlights



比賽成功吸引約 150 位人士報名參賽
The competition attracted approximate 150 participants



參賽者悉心打扮，三色椒扮相維肖維妙。
The participants dressed as color bell peppers.



故事演繹加入音樂元素，生動有趣。
Adding music into story made it more interesting.

決賽暨頒獎典禮精彩花絮 Final cum ceremony highlights



主禮嘉賓及評判陣容鼎盛，社會各界樂建共融。主禮嘉賓包括：香港社會服務聯會行政總裁蔡海偉先生、香港賽馬會慈善事務高級經理（復康及醫療）鍾惠敏女士及著名藝人劉美娟女士；評判包括：著名藝人李麗蕊女士、著名藝人譚玉瑛女士、香港樹仁大學社會工作系助理教授吳燕玲博士、社會福利署深水埗區助理福利專員梁慧鈴女士及 Auntie Van Van Production 創辦人 Auntie Van Van。

The officiating guests, judges and the community are happy to build an inclusive society together. Officiating guests included: Mr. CHUA Hoi Wai, Chief Executive of HKCSS, Ms. Jasmine CHUNG, Executive Manager of Charities of The Hong Kong Jockey Club and Actress Ms. Engina LAW; judges included: Actress Ms. LAI Yui Lee, Actress Ms. Helen TAM, Dr. NG Yin Ling, Assistance Professor of Social Work of Hong Kong Shue Yan University, Ms. LEUNG Wai Ling, Assistance District Social Welfare Officer (Sham Shui Po) and Auntie Van Van, founder of Auntie Van Van Production.



共融組冠軍由香港耀能協會高福耀紀念學校學生奪得，他們為大家演繹《輪椅說明書》
The champion of inclusive group goes to SAHK Ko Fook Lu Memorial School, they shared the story of "Instruction manual of wheelchairs"

如有興趣以個人或團體名義加入扶康會「香港最佳老友」運動·賽馬會社會共融計劃，請致電 2360 2392 聯絡陳佩聰姑娘或電郵至 bbhk@fuhong.org。

If you are interested to join FHS BEST BUDDIES HONG KONG Movement·Jockey Club Social Inclusion Project by individual or by group, please contact Ms. Fiona Chan at 2360 2392 or via email bbhk@fuhong.org.